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The Parliamentary Assembly brings together 318 members from the national parliaments of the 47 member states. 

President: Lluís Maria de Puig (Spain, SOC) ; Secretary General of the Assembly: Mateo Sorinas. 
Political Groups: EPP/CD (Group of the European People's Party); SOC (Socialist Group); EDG (European Democratic Group);  

ALDE (Alliance of Liberals and Democrats for Europe); UEL (Group of the Unified European Left). 
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PACE President welcomes Japanese MPs proposal to 
suspend executions 
 
Strasbourg, 12.02.2007 – Lluís Maria de Puig, the President of the Council of Europe 
Parliamentary Assembly (PACE), has warmly welcomed the proposal by a cross-party 
group of Japanese MPs for a four-year moratorium on executions. 
 
“Death is not justice, but the sudden, secretive hangings carried out in Japan are 
particularly chilling, and a suspension of this grisly procedure is long overdue. I urge the 
Japanese Diet to adopt this proposal,” said the President. 
 
“Only in January our Assembly again called for such a moratorium by Japan, which 
holds observer status with the Council of Europe, and our experience with our member 
states tells us that parliamentary pressure can play a major role in changing public 
opinion.” 
 
No executions are carried out in any of the 47 member states of the Council of Europe. 
 
PACE Recommendation 1827 
  
 
Le Président de l’APCE salue la proposition de 
parlementaires japonais pour un moratoire sur les 
exécutions 
 
Strasbourg, 12.02.2007 – Lluís Maria de Puig, Président de l’Assemblée parlementaire 
du Conseil de l’Europe (APCE), a salué chaleureusement la proposition formulée par 
un groupe multipartite de députés japonais, visant à mettre en place un moratoire de 
quatre ans sur les exécutions. 
 
« Si la peine de mort n’est pas justice, les pendaisons qui sont intervenues sans 
préavis et dans le plus grand secret au Japon font particulièrement froid dans le dos, et 
un terme devrait être mis à cette sinistre procédure depuis longtemps. J’invite avec la 
plus grande fermeté le Parlement japonais à adopter cette proposition » a déclaré le 
Président. 
 
« En janvier, notre Assemblée a une fois encore appelé de ses vœux un tel moratoire 
au Japon, qui bénéficie du statut d’observateur auprès du Conseil de l’Europe. Par 
expérience, nous savons que la pression parlementaire peut jouer un rôle majeur dans 
nos Etats membres pour faire évoluer l’opinion publique. » 
 
Il n’y a plus d’exécution dans aucun des 47 Etats membres du Conseil de l’Europe. 
 
Recommandation 1827 de l’APCE 
 

http://assembly.coe.int/main.asp?Link=/documents/adoptedtext/ta08/erec1827.htm
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